

The logo for Mertect SC features a stylized orange and yellow leaf-like shape on the left, containing a dark brown seed. To the right of this icon, the word "Mertect" is written in a bold, black, sans-serif font, followed by "SC" in a larger, bold, orange, sans-serif font.

syngenta.

GROUP	1	FUNGICIDE
GROUPE		FONGICIDE

This seed has been treated with MERTECT SC Fungicide, containing thiabendazole. Wear a long-sleeved shirt, long pants, chemical-resistant gloves, shoes and socks when handling treated seeds. Do not use for food and feed. Store away from food and feed.

Ces semences ont été traitées avec le fongicide MERTECT SC, qui contient du thiabendazole. Porter une chemise à manches longues, un pantalon long et des gants résistant aux produits chimiques, des chaussures et des chaussettes pendant la manipulation de semences traitées. Ne pas utiliser pour l'alimentation humaine et animale. Conserver à l'écart des aliments destinés à la consommation humaine ou animale.

MERTECT®, the Alliance Frame , the Syngenta logo and the Purpose Icon  are trademarks of a Syngenta Group Company.

MERTECT®, le symbole de l'Alliance , le logo Syngenta et le symbole du But  sont des marques de commerce d'une compagnie du Groupe Syngenta.

FOM-16098

size 3 1/2 x 7

